
Skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 12. marts 2024 kl. 19.00 – 21.30 

 
Mødeleder: Mette 

 

Ordstyrer: Annette R 

 

Afbud: Signe A 

 

 

Dagsorden:  

 

14/2024 Godkendelse af referat fra sidste gang 

Godkendt 

 

15/2024 Nyt fra elevrådet  

Intet nyt 

 

9/2024 Valg til skolebestyrelsen  

 Valgmøde – hvem kommer tirsdag d. 19/3 kl. 18.00-18.45?  

 Annette, Rikke og Mette er på valg - hvem genopstiller? 

 Hvordan og hvor meget ”reklame” skal vi gøre for valget? 

Nanna og Anne kommer til valgmøde.  

Annette stiller ikke op igen. Rikke og Mette genopstiller. 

Morten orienterede om valgprocessen. 

 

16/2024 Budget 2024    

 Fremlæggelse af driftsbudget for både skole og SFO. 

 Skolebestyrelsen skal godkende budgettet.  

Princippet for Budget og regnskaber blev gennemgået. 

Morten gennemgik budget 2024 for skole og SFO.  

Budget 2024 blev godkendt. 

 

17/2024 Digital dannelse  

 Vi planlægger et forældrearrangement omkring deres/skolens rolle i børnenes digitale 

 trivsel med besøg af Ung Herning v/Aleksander Georgsen.  

 Hvad skal aftenen indeholde? 

 Skal skolebestyrelsen på banen?  

 Hvornår er det gode tidspunkt? 

Der blev drøftet hvornår et aftenmøde med forældrene skulle holdes. 

Der skal være et fagligt argument i forhold til fokus. 

Bestyrelsen bakker op. ”Hvorfor mener vi, det er et vigtigt fokus”?  

Der kommer et tilbud om at være med i et udvalg omkring planlægning. Morten skriver ud. 

 

18/2024 Økonomisk tildelingsmodel  

 Herning kommune fordeler næsten 1 mia. kr. ud til skolerne. Den model, som be- 

 stemmer hvor mange penge den enkelte skole skal modtage, skal i høring.  

 Torsdag d. 14/3 kl. 19.00 – 20.30 deltager Mette, Rikke og Morten i spørgetime på 

 Valdemarskolen, hvor de forskellige modeller og ændringer bliver præsenteret.  



 Tirsdag d. 19/3 kl. 16.30 – 17.30 skal bestyrelsen debattere/skrive høringssvar. Alle 

 bestyrelsesmedlemmer er velkomne til at bidrage. 

Tildelingsmodellen til skolerne er i gang med at blive revideret. Det bliver spændende hvad det en-

der med.  

Dem fra bestyrelsen, der vil være med til at udarbejde et høringssvar, kan melde sig til dette. 

 

19/2024  AFTENENS TEMA: HJEMMEARBEJDE  

 Bilag: princip for hjemmearbejde 

 Hvad er jeres holdning til ”lektier”?  

Princippet for hjemmearbejde blev drøftet. Der laves en lille ændring i ordvalg. 

 

 

20/2024  Nyt fra 

 Formanden: Intet nyt 

 Ledelsen:  

 Featurefredag er d. 31/5. Her er der brug for bestyrelsen? 

Feature fredag – Bestyrelsen skal have en biks, hvor der skal sælges kaffe og kage og vand. Fra kl. 

13.00-15.30 

 Indvielse af legeplads  

Anne var med til at indvie legepladsen ved Brummerne. Viceborgmesteren Anne Mette Bang Ras-

mussen holdt en lille tale og klippede snoren. Sluttede af med en rutchetur. Der blev doneret kage-

mand fra SparNord og bananer og juice var fra den nye Spar, som kommer til Lind. 

 Makerspace indsats i Herning / på Højgårdskolen.  

Vi sender medarbejdere afsted på kursus. Det falder i snor med skoleplanen: Praksisnær varieret 

undervisning. Ligeledes sendes matematiklærere afsted på kursus i Norge – ”Det tænkende klasse-

rum”. 

 Ansøgning om pulje til faglig trivsel 

Vi er, sammen med Snejbjerg skole blevet udvalgt af Herning kommune, til at ansøge en pulje, om-

handlende faglig trivsel. Beskrivelsen i ansøgningen handler om NØRD-tanken, en videreudvikling 

af Tænketanken, Co-teaching, det tænkende klasserum, m.m.  

 

21/2024  Eventuelt  

- SFO: Bestyrelsen taler stadig for, om man kunne lave en ”Wild week” i den første uge af 

sommerferien – Ud af huset -aktiviteter. 

- Hoppepuden testes i morgen. Den har haft en hård vinter med vand,is,legeredskaber og 

børn der har gået på den vinteren over. 

- Lys der brænder på skolen? – Vi er i gang med at undersøge i hvilke rum, at lyset lever sit 

eget liv. 

 

Punkter til næste møde:  

 

 Godkendelse af princip for hjemmearbejde. 

 

     Mvh. Mette og Morten 

 

 

Ref Christine 


